
Skovlunde den 31-aug-2014 

 

Høringssvar vedr. ny skolestruktur. 

 

Vi ønsker svar på, hvorledes Ballerup Kommune, såfremt den nye skolestruktur godkendes, fremover 

påtænker at tildele børn til de enkelte skoler i de tilfælde, hvor et skoledistrikt fremover vil indeholde mere 

end én skole ? 

Ovenstående afklaring er, som vi ser det, grundlæggende for at kunne tage stilling det forslag til ny 

skolestruktur, der foreligger. 

Det er vigtigt, at børn har mulighed for at gå i skole så tæt som muligt på hjemmet. Dette giver den bedste 

mulighed for at styrke de sociale aspekter af skolelivet og giver mulighed for, at skolen kan spille en central 

rolle i nærmiljøet.  

Det er naturligvis også vigtigt, at børn fra samme daginstitutioner får mulighed for at følges ad videre i 

skolen for på denne måde at kunne bygge videre på de gode relationer børnene har opnået i 

daginstitutionerne. Dog er det her vigtigt fortsat at holde fast i nærhedsprincippet, således at 

daginstitutioner i enkelte områder ikke bliver særligt attraktive, fordi dette kan være ”adgangsbilletten” til 

en bestemt skole, og således derfor meget svært tilgængelig for de børn, der bor i nærheden. 

Såfremt det påtænkes, at skolefordelingen i skoledistriktet skal tage udgangspunkt i hvilken daginstitution 

man går i ønskes endvidere svar på hvorledes man med denne løsning vil sikre at nærhedsprincip opfyldes 

f.eks. i Skovlunde Syd distriktet? 

  

Vi ser frem til at høre Ballerup Kommunes svar på ovenstående. 

 

Med venlig hilsen 

Forældrebestyrelsen i Børnehuset Villa Kulla 


